
Řádná schůze SRPŠ ZŠ Antonínská ze dne 1. 6. 2023 

 
Účast: Sdružení rodičů není usnášeníschopné. Není přítomen nadpoloviční počet zástupců 
jednotlivých tříd – viz přiložená prezenční listina. Sdružení rodičů předsedá p. Monika Vítková. 
 
1) Volba zapisovatele: Jana Vojtová 
Volba ověřovatele: Marie Brichtová 
Hlasování: 100% zúčastněných souhlasí. 
 
2) SRPŠ navrhuje, aby škola či třídní učitelé posílali předem pozvánky na konání třídních 
schůzek / případně učitelé informaci o jejich nekonání, pokud zvolí individuální hovorové 
hodiny. Vedení školy vzalo na vědomí a pokusí se nastavit na začátku roku do přehledu 
Událostí i třídní schůzky. 
 
3) Dotaz ze strany rodičů ohledně personální situace na škole na 1. stupni. U více tříd dochází 
ke změně třídního učitele, ačkoli ke změně nemělo dojít, případně učitel ze školy odchází. 
Rodiče prostřednictvím SRPŠ vznáší dotaz na situaci ve škole. 
 
Vyjádření vedení školy: systémová snaha vedení školy je držet stejného učitele pro třídy 
rozsahu 1. – 3. tř., 4. – 5. tř., 6. – 9. tř. Ne vždy se to daří kvůli personálnímu pokrývání 
potřebného rozsahu. Výjimky jsou běžné. 
 
Aktuální situace se změnami u třídních učitelů na 1. stupni byla podrobně vysvětlena. Dále 
přibývá jedna třída na prvním stupni (doposud byly jen 2 páté třídy, ale první třídy již budou 
tři), tudíž byla navíc nutnost navýšit počet personálu. 
 
Odchod učitelů je sice o něco větší než obvykle, ale stále nejde o nijak velkou odchylku. 
Informace o změně učitele se rodiče dozví na třídních schůzkách, jež nyní následují po SRPŠ 
(tj. třídní schůzky dne 1. 6. 2023), případně včetně jména nového učitele. 
 
Lze nahlédnout do Inspekční zprávy České školní inspekce. Ta hodnotila školu jako jednu 
s mnoha silnými stránkami a jednu z nejkvalitnějších škol, které mohou být ostatním školám 
vzorem. Na stránkách csicr.cz (na úvodní stránce jsou Inspekční zprávy), lze zadat název školy 
a získat přehled všech zpráv o ZŠ a MŠ Antonínská.  
 
4) Rodiče se dotazují na možnost výměny fotografa, který každoročně fotí třídy. Rodiče nejsou 
spokojeni s kvalitou fotografií a také cena za fotografii převyšuje brněnský průměr (60,- Kč 
versus brněnský průměr kolem 35,- Kč). Vedení školy žádá o zaslání konkrétních výtek na 
přímo, aby s fotografem jednalo o nápravě. 
 
5) Změna učebnic. Dotaz, zda předmětový učitel (např. jazykový učitel) může požádat o jiný 
typ učebnic. Vyjádření vedení: Učitel může předložit žádost, žádost musí být posouzena, zda 
je odůvodněná a v souladu se systémem vzdělávání školy. Pokud ano, není změna učebnic 
problém. 
 
6) Informace ze strany vedení školy ohledně přijímacího řízení: 
Zápis do 1. třídy: 66 míst, zhruba 130 přihlášených. Převis poptávky nad možnostmi školy. 



Přijímací řízení na SŠ:   
Deváté třídy: 55 žáků, na gymnázia bylo přijato 21 žáků, na stř. školy. s maturitou 31 žáků, 1 
žák na učňovský obor, 7 nepřijatých 
Sedmé třídy: 2 žáci na gymnázium 
 
 
Zápis vypracovala: Jana Vojtová, v. r. 
V Brně dne 1. 6. 2023 
 
Ověřila: Marie Brichtová, v. r. 
V Brně dne 2. 6. 2023 
 


